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Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www.svmontalt.cat 

 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT  DE SANT 
VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL  24 DE 
NOVEMBRE DE 2011 
 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 06/11-02 
Caràcter: ordinari 
Data: 24 de novembre de 2011 
Horari: de 20:00 a 21:55 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (CIU) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres (CIU) 
- Sra Gemma Duran i Franch (CIU) 
- Sr. Robert Subiron i Olmos (CIU) 
- Sr. Jaume Arcos Vinyals (9SV) 
- Sr . Antoni José i Casas (9SV) 
- Sr. Jordi Castaños i Plana (9SV) 
- Sra. Maria Villalta i Morro (9SV) 
- Sr. Lluis Bisbal i Pujol (PSC) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA+ENTESA-AM) 
- Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP 
 
 
 
Secretari: 
 
- Francesc Ortiz Amat, secretari interventor de la Corporació 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA 
DE DATA 27 D’OCTUBRE DE 2011. 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 
TERCER. RATIFICAR, SI ESCAU, L’ACORD DE JUNTA DE GO VERN 
LOCAL, D’ADJUDICACIÓ DE L’ARRENDAMENT DEL BÉ PATRIM ONIAL 
SITUAT CARRER TRAMUNTANA NÚMERO 27 DEL MUNICIPI. 
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QUART. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL D’APROV ACIÓ DE 
LA SOL·LICITUD PRESENTADA PER UN TREBALLADOR MUNICI PAL DE 
COMPATIBILITAT D’UNA ACTIVITAT LABORAL EN EL SECTOR  PRIVAT 
AMB LA SEVA ACTIVITAT A L’AJUNTAMENT. 
 
CINQUÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL D’APRO VACIÓ, 
SI ESCAU, DE L’EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 2 /2011. 
 
SISÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE NOMEN AMENT, 
SI ESCAU, DEL NOU JUTGE DE PAU TITULAR. 
 
SETÈ. PROPOSTA D’ACORD PRESENTADA PER TOTS ELS PART ITS 
AMB REPRESENTACIÓ MUNICIPAL PER ORGANITZAR UNA CAMP ANYA 
MUNICIPAL DE RECOLLIDA D’ALIMENTS. 
 
VUITÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 
 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA 
DE DATA 27 D’OCTUBRE DE 2011. 
 
El senyor President obre la sessió i el senyor Secretari pregunta si els/les 
senyors/es regidors/es es donen per assabentats/des del contingut de l’acta de 
la sessió de data 28 de juliol de 2011. 
 
Acord, per unanimitat,  
 
1. Aprovar l’acta de la sessió de data 28 de juliol de 2011. 
 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 
El senyor secretari llegeix totes les publicacions de més interès, aparegudes en 
el Diari Oficial de la Generalitat, Butlletí Oficial de la Província i el Boletín Oficial 
del Estado, des de la darrera sessió. Els/les senyors/es assistents es donen per 
assabentats/des. 
 
 

 
 
TERCER. RATIFICAR, SI ESCAU, L’ACORD DE JUNTA DE GO VERN 
LOCAL, D’ADJUDICACIÓ DE L’ARRENDAMENT DEL BÉ PATRIM ONIAL 
SITUAT CARRER TRAMUNTANA NÚMERO 27 DEL MUNICIPI. 
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Exposa l’assumpte el senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu del Grup 
Municipal de CiU. 
 
La Junta de Govern Local, en sessió celebrada el dia 17 de novembre de 2011, 
va adoptar l’acord que tot seguit es transcriu: 
 
“La Mesa de Contractació de la licitació per a l’arrendament de l’immoble, 
propietat de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, i qualificat com a bé 
patrimonial, ubicat al carrer Tramuntana, número 27, d’aquest municipi s’ha 
constituït el dia 16 de novembre de 2011 i ha efectuat proposta d’adjudicació 
del contracte en favor del licitador que ha presentat l’oferta econòmicament 
més avantatjosa. 
 
En virtut de l’acta de la Mesa,  
 
Acords, per unanimitat, 
 
Primer. Declarar vàlida la licitació i efectuar adjudicació de l’arrendament de 
l’immoble, propietat de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, i qualificat com 
a bé patrimonial, ubicat al carrer Tramuntana, número 27, d’aquest municipi al 
senyor Antoni Andrés Casanovas, per un preu de l’arrendament mensual de 
805,00 euros, per haver estat el licitador que ha presentat l’oferta 
econòmicament més avantatjosa. 
 
Aquesta adjudicació queda condicionada a la constitució de la fiança, 
equivalent a dues mensualitats, per import total de 1.610,00 euros, per 
transferència bancària a qualsevol d’aquests dos números de compte de 
titularitat municipal, indicant clarament el nom i el concepte de l’ingrés: 
 
2042 0059 48 3110000029 

2100 1372 90 0200000679 

Així mateix, l’adjudicació està condicionada a l’ingrés en qualsevol dels dos 
comptes anteriorment indicats, d’acord amb la clàusula setzena del Plec de 
Clàusules Administratives Particulars que han regit la licitació, la quantitat de 
314,00 euros, corresponents a la inserció al Butlletí Oficial de la Província de 
l’anunci de licitació (BOP 17/10/2011). 
 
Segon. Notificar la resolució a l’adjudicatari i publicar-la al Perfil del 
Contractant, tot requerint-lo perquè en el termini de 10 dies concorri a 
formalitzar el contracte.” 
 
La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable. 
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S’acorda, per unanimitat, ratificar l’acord de la Junta de Govern Local de data 
17 de novembre de 2011 anteriorment transcrit. 
 
 
QUART. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL D’APROV ACIÓ DE 
LA SOL·LICITUD PRESENTADA PER UN TREBALLADOR MUNICI PAL DE 
COMPATIBILITAT D’UNA ACTIVITAT LABORAL EN EL SECTOR  PRIVAT 
AMB LA SEVA ACTIVITAT A L’AJUNTAMENT. 
 
Exposa l’assumpte el senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu del Grup 
Municipal de CiU. 
 

El senyor Sergio Ortega Gálvez, treballador d’aquest Ajuntament en qualitat de 
Tècnic d’Esports ha presentat una sol·licitud en la qual demana la compatibilitat 
de la seva feina amb una activitat laboral en el sector privat. Assegura que la 
tasca a desenvolupar serà plenament compatible amb la seva activitat a 
l’Ajuntament i que el seu lloc de treball estaria situat al  municipi de Sant Adrià 
de Besòs. Així mateix, manifesta que la jornada de treball que portaria a terme 
no superaria la meitat de la seva jornada a l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt i la realitzaria durant els caps de setmana, la qual cosa no entorpiria 
mai el funcionament del servei qual és responsable, donant prioritat a la seva 
funció de tècnic d’Esports de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt.  

D’acord amb la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del 
personal al servei de les Administracions Públiques i amb la Llei 7/2007, de 
l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic,  

La Junta de Govern Local i la Comissió Informativa van emetre dictamen 
favorable, 

Per tant, s’acorda, per unanimitat,  

PRIMER: Reconèixer al senyor Sergio Ortega Gálvez la compatibilització de la 
seva activitat professional en el sector privat amb la seva condició de 
treballador de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, sempre complint la Llei 
53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal al servei de les 
Administracions Públiques i la Llei 7/2007, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 
Públic. 

SEGON. Inscriure l'Acord del Ple pel qual es reconeix aquesta compatibilitat 
per exercir activitats privades en el corresponent Registre de personal. 
 
TERCER. Notificar l'Acord adoptat a l'interessat als efectes oportuns 
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CINQUÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL D’APRO VACIÓ, 
SI ESCAU, DE L’EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 2 /2011. 
 
Exposa l’assumpte el regidor de Gestió Econòmica, senyor Lluís Bisbal i Pujol i 
fa una explicació exhaustiva de la proposta d’acord que consta a l’expedient i 
que es transcriu tot seguit: 
 
“PRIMER.  Davant l’existència de les despeses que no es poden demorar fins a 
l’exercici següent per a les quals el crèdit consignat en el vigent Pressupost de 
la Corporació és insuficient i no ampliable, i davant la necessitat d’efectuar 
transferències de crèdits d’altres aplicacions del Pressupost vigent no 
compromeses pertanyents a diferent grup de funció que no afecten a baixes i 
altes de crèdits de personal. 
 
SEGON. Atès l’informe de Secretaria de data 4 de novembre de 2011 sobre la 
Legislació aplicable i el procediment a seguir, atesa la Memòria d’Alcaldia i 
l’informe d’Intervenció de data 11 de novembre de 2011, així com el certificat 
de disponibilitat de crèdit a minorar. 
 
LEGISLACIÓ APLICABLE 
 
— Els articles 169, 170 i 172 a 177 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals. 
— Els articles 40 a 42 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es 
desenvolupa el Capítol I, del Títol VI, del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals, en matèria de Pressupostos. 
— L’article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del 
Règim Local.  
— L’Ordre EHA/3565/2008, de 3 de desembre, per la qual s’aprova l’estructura 
de pressupostos de les entitats locals. 

— Resolució de 14 de setembre de 2009, de la Direcció General de 
Coordinació Financera amb les Comunitats Autònomes i amb les Entitats 
Locals, per la qual es Dicten Mesures per al Desplegament de l’Ordre 
EHA/3565/2008, de 3 de desembre, per la qual s’aprova l’Estructura dels 
Pressupostos de les Entitats Locals. 

Atesos els antecedents, es considera que l’expedient s’ha tramitat d’acord amb 
la Legislació aplicable, per això, de conformitat amb allò que estableix l’article 
175 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el 
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Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, 
qui subscriu eleva el següent, 

La Junta de Govern Local i la Comissió Informativa van emetre dictamen 
favorable. 

Proposta d’acord: 

 
PRIMER. Aprovar l’expedient de modificació de crèdits n.º 2/2011, de 
modificació i habilitació de crèdits, d’acord amb el detall següent: 
 
MODIFICACIÓ 
 
A.MODIFICACIONS DE CRÈDIT DE DESPESES ORDINÀRIES  

A.1.a.SUPLEMENTS DE CRÈDIT 
 
PARTIDA DESCRIPCIÓ PRESSUPOST 

INICIAL 
MODIFICACIÓ PRESSUPOST 

DEFINITIU 

912/10001 ASSIGNACIONS ALTRES CÀRRECS ELECTES 37.449,30 € 3.500,00 € 40.949,30 € 

011/35200 INTERESSOS DE DEMORA 1.000,00 € 7.000,00 € 8.000,00 € 

155/21000 CONSERVACIÓ VIES I ESPAIS PÚBLICS 80.000,00 € 15.000,00 € 95.000,00 € 

011/31000 INTERESSOS DE PRÉSTECS A LLARG TERMINI 42.000,00 € 5.000,00 € 47.000,00 € 

162/46204 AJUNT. LLAVANERES EXPLOTACIÓ DEIXALLERIA 
MANCOMUNADA 

36.348,24 € 12.000,00 € 48.348,24 € 

162/46701 APORTACIÓ CONSORCI TRACTAMENT I RESIDUS 
FORM 

60.000,00 € 5.000,00 € 65.000,00 € 

171/21005 CONSERVACIÓ ZONES VERDES, AJARDINAMENTS 15.000,00 € 10.000,00 € 25.000,00 € 

342/21201 CONSERVACIÓ EDIFICIS I INSTAL. ESPORTIVES 30.000,00 € 25.000,00 € 55.000,00 € 

341/22638 DESPESES FUNCIONAMENT ACT ESPORTIVES 
EXTRAESCOLARS 

10.500,00 € 13.000,00 € 23.500,00 € 

323/46704 APORTACIÓ CONSORCI NORMALITZACIÓ 
LINGÜÍSTICA 

8.000,00 € 3.706,00 € 11.706,00 € 

491/22639 DESPESES RÀDIO MUNICIPAL 1.200,00 € 2.100,00 € 3.300,00 € 

441/22718 EMPRESA CASAS S.A. SERVEI TRANSPORT URBÀ 140.000,00 € 12.000,00 € 152.000,00 € 

491/46610 APORTACIÓ CONSORCI DIGITAL MARESME 3.000,00 € 2.300,00 € 5.300,00 € 

920/21200 CONSERVACIÓ EDIFICIS DIVERSOS 20.000,00 € 30.000,00 € 50.000,00 € 

920/22200 QUOTES SERVEI TELEFÒNIC 52.000,00 € 9.000,00 € 61.000,00 € 

920/22710 SERVEI DE NETEJA D'IMMOBLES 260.000,00 € 7.000,00 € 267.000,00 € 

233/22740 SERVEI D'ATENCIÓ DOMICILIÀRIA 3.000,00 € 2.500,00 € 5.500,00 € 

  TOTAL  164.106,00 € 963.603,54 € 

   

A.1.b.  HABILITACIONS DE CRÈDIT DE CRÈDIT  

PARTIDA DESCRIPCIÓ IMPORT IMPORT IMPORT 

 152/21206 SERVEI ESPECIAL DE NETEJA MAGATZEM 
MPAL 

-   € 58.989,38 € 58.989,38 € 
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  TOTAL -   € 58.989,38 € 58.989,38 € 

   

TOTAL DESPESA CORRENT,  A.1.a + A.1.b…………………………….              223.095,38 €  

   

 
 
B.- MODIFICACIÓ DE CRÈDIT DE DESPESES D’INVERSIÓ  

B-1  DESPESES 

 

 

B.1.a.SUPLEMENT  DE CRÈDIT 
 

PARTIDA DESCRIPCIÓ PRESSUPOST 
INICIAL 

MODIFICACIÓ 
 

PRESSUPOST 
DEFINITIU 

162/76200 

AJUNTAMENT DE LLAVANERES APORTACIÓ 

DEIXALLERIA MANCOMUNADA 

75.511,11 € 5.511,11 € 81.022,22 € 

171/61004 REPOSICIÓ MUR PARC GERMANS GABRIELISTES 30.000,00 € 4.000,00 € 34.000,00 € 

165/62302 RENOVACIÓ QUADRES ENLLUMENAT PÚBLIC 30.000,00 € 26.100,00 € 56.100,00 € 

169/62316 ADQUISICIÓ MAQUINÀRIA I EINES BRIGADA 6.000,00 € 16.000,00 € 22.000,00 € 

920/62500 ADQUISICIÓ MOBILIARI 15.000,00 € 7.000,00 € 22.000,00 € 

171/62508 ADQUISICIÓ MOBILIARI URBÀ PARCS PÚBLICS 5.000,00 € 4.000,00 € 9.000,00 € 

132/62606 SISTEMA DE VIDEOVIGILÀNCIA 38.800,00 € 13.000,00 € 51.800,00 € 

320/63207 ADEQUACIÓ CENTRES EDUCATIUS 20.000,00 € 9.000,00 € 29.000,00 € 

  TOTAL SUPLEMENTS DE CRÈDIT  84.611,11 € 304.922,22 € 

B.1.b. HABILITACIÓ DE CRÈDIT 

PARTIDA 

DESCRIPCIÓ PRESSUPOST 
INICIAL 

MODIFICACIÓ PRESSUPOST 
DEFINITIU 

155/61005 REMODELACIÓ PLAÇA DEL POBLE -   € 154.000,00 € 154.000,00 € 

342/60903 CONSTRUCCIÓ PISTA SKATE -   € 31.000,00 € 31.000,00 € 

TOTAL HABILITACIONS DE CRÈDIT -   € 185.000,00 € 185.0 00,00 € 

TOTAL DESPESA D'INVERSIÓ,  B.1.a + B.1.b…………………………….   269.611,11 € 

 
 
FONTS DE FINANÇAMENT 
 
 
A-2 INGRESSOS\FINANÇAMENT CORRENT  

A.2.a AMB CÀRREC A TRANSFERÈNCIES ENTRE PARTIDES. 

PARTIDA DESCRIPCIÓ 

PRESSUPOST 
INICIAL 

MODIFICACIÓ PRESSUPOST 
DEFINITIU 

912/10002 
RETRIBUCIONS CÀRRECS ELECTES 
ASSISTÈNCIA A REUNIONS 

86.769,60 € 3.500,00 € 83.269,60 € 

  TOTAL 86.769,60 € 3.500,00 € 83.269,60 € 
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A.2.b PER MAJORS INGRESSOS RECAPTATS 

PARTIDA DESCRIPCIÓ 

PRESSUPOST 
INICIAL 

MODIFICACIÓ PRESSUPOST 
DEFINITIU 

31301 QUOTES ACTIVITATS ESPORTIVES 
D'ESTIU 

53.000,00 € 13.000,00 € 66.000,00 € 

30100 SERVEI DE CLAVEGUERAM 72.000,00 € 5.000,00 € 77.000,00 € 

33900 INSTAL·LACIÓ ESTABLIMENTS 
EVENTUALS DESMUNTABLES 

70.000,00 € 20.145,00 € 90.145,00 € 

11600 IMPOST SOBRE INCREMENT DEL 
VALOR DELS TERRENYS DE 
NATURALESA URBANA 

180.000,00 € 20.000,00 € 200.000,00 € 

29000 IMPOST SOBRE CONSTRUCCIONS 
INSTAL·LACIONS I OBRES 

170.000,00 € 31.000,00 € 201.000,00 € 

  TOTAL 473.000,00 € 89.145,00 € 634.145,00 € 

   

A.2.c PER NOUS  INGRESSOS 

PARTIDES 
NOVES DESCRIPCIÓ 

PRESSUPOST 
INICIAL 

MODIFICACIÓ PRESSUPOST 
DEFINITIU 

 39801 
INDEMNITZACIÓ SINISTRE 
MAGATZEM 

-   € 130.450,38 € 130.450,38 € 

  TOTAL -   € 130.450,38 € 130.450,38 € 

 

A.2.d AMB CÀRREC AL ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA 

PARTIDA DESCRIPCIÓ 

PRESSUPOST 
INICIAL 

MODIFICACIÓ PRESSUPOST 
DEFINITIU 

87000 ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA -   € -   € -   € 

TOTAL -   € -   € -   € 

TOTAL FINAÇAMENT CORRENT A.2.a+A.2.b+A.2.c+.2.d.......................   223.095,38 € 

B-2 INGRESSOS\FINANÇAMENT INVERSIONS  

B.2.a. PER TRANSFERÈNCIES DE CRÈDIT  

PARTIDA 

DESCRIPCIÓ PRESSUPOST 
INICIAL 

MODIFICACIÓ PRESSUPOST 
DEFINITIU 

155/60002 obres urbanització carrer de baix 60.000,00 € 60.000,00 € -   € 

155/60900 REMODELACIÓ PONT AUTOPISTA 
CAMÍ DEL PEDRÓ 

307.422,00 € 160.369,35 € 147.052,65 € 

155/61003 OBRES REPARACIÓ CAMÍ COMA DE 
BO 

70.000,00 € 3.441,76 € 66.558,24 € 

320/62506 MOBILIARI CENTRES EDUCATIUS 15.000,00 € 9.000,00 € 6.000,00 € 

  -   € -   € -   € 

 TOTAL 452.422,00 € 232.811,11 € 219.610,89 € 

     
B.2.b. PER  GENERACIÓ DE CRÈDITS PER 

INGRESSOS 

PARTIDA 

DESCRIPCIÓ PRESSUPOST 
INICIAL 

MODIFICACIÓ PRESSUPOST 
DEFINITIU 
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45031 SUBVENCIÓ GENERALITAT ESCOLA 
DE MÚSICA 

 36.800,00 €  

75083 SUBVENCIÓ PUOSC PLAÇA DEL 
POBLE 

-   € 68.330,78 € -   € 

 TOTAL -   € 105.130,78 € -   € 

   
B.2.c. AMB CÀRREC AL ROMANENT DE 

TRESORERIA PER A DESPESES GENERALS 

PARTIDA DESCRIPCIÓ 

PRESSUPOST 
INICIAL 

MODIFICACIÓ PRESSUPOST 
DEFINITIU 

   

TOTAL -   € -   € -   € 

   
B.2.d. 

CREDIT 

PARTIDA 

DESCRIPCIÓ PRESSUPOST 
INICIAL 

MODIFICACIÓ PRESSUPOST 
DEFINITIU 

     

 TOTAL -   € -   € -   € 

B.2.e.  MINORACIÓ D'INGRESSOS 

PARTIDA 

DESCRIPCIÓ PRESSUPOST 
INICIAL 

MODIFICACIÓ PRESSUPOST 
DEFINITIU 

75001 Remodelació Pont Autopista Camí del 
Pedró 

153.711,00 -            68.330,78 € 85.380,22 € 

 TOTAL 153.711,00 € -            68.330,78 € 85.380,22 € 

TOTAL FINANÇAMENT DE CAPITAL,  B.2.a + B.2.b+ B2.c + B.2.d +B.2.e……………………. 269.611,11 € 

SEGON. Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci en el Butlletí 
Oficial de la Província, per quinze dies, durant els quals els interessats podran 
examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. L’expedient es considerarà 
definitivament aprovat si durant l’esmentat termini no es presenten 
reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per a 
resoldre-les.” 
 
El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’E+E, pregunta sobre com queda el 
Romanent Líquid de Tresoreria, a la qual cosa respon el senyor Bisbal que del 
total, d’uns 700.000 €, es van comprometre uns 300.000 i d’aquests, entre el 
carrer de Baix i altres obres, van quedar uns 130.000€. 
 
El senyor Orts també pregunta com havia evolucionat la partida del ICIO, sobre 
una previsió de 170.000€ es veu que s’ha recaptat més de 200.000. 
 
El senyor Enric Miralles Torres, regidor d’Urbanisme, comenta que s’han 
demanat un total de 51 llicències i la previsió de recaptació és de 217.000 
euros. 
 
El senyor Orts pregunta quina part correspon a obres majors i quina a menors. 
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El regidor d’Urbanisme respon que 17 són majors i la seva recaptació ha estat 
de 155.000€ i la resta correspon a les menors. 
 
El senyor Orts critica que tècnicament la modificació de crèdit és correcta, no 
suposa un increment de despesa, però el problema és que gran part que 
finança la modificació és l’ingrés de 130.000 € del sinistre del magatzem de la 
Brigada, que dóna la sensació que està finançant altres partides. El correcte 
hagués estat que s’haguessin destinat tots als desperfectes provocats pel 
sinistre. Demana una avaluació dels desperfectes totals de la Brigada per poder 
donar el seu suport. 
Continua manifestant que s’ha confirmat el que sempre ha sostingut, s’ha de 
dotar les partides de manteniment del poble amb més diners i, ara es veu. 
Pel que fa al Pont de l’Autopista, també confirma el fet que el preu de 300.000 
euros era molt elevat, havia de ser un preu molt inferior, tal i com ara es pot 
veure.  
Demana que tota la inversió que es faci sigui per produir estalvi. També critica 
que el projecte del pont no s’hagi pogut discutir amb els regidors de l’oposició. 
Li sembla molt trist que hagi d’anar a exposició pública per poder veure’l i creu 
que hi ha llocs adients per poder estudiar-lo com podrien ser les comissions 
informatives. 
Resumeix que, tècnicament la veu correcta, però políticament no. També creu 
que no li sembla elegant que la subvenció de l’Escola de Música vagi a finançar 
inversions. 
 
El senyor Lluís Bisbal es compromet a donar-li una relació exacta de despeses 
del sinistre. 
 
El senyor Alcalde respon al senyor Orts dient que quan s’aproven uns 
pressupostos, han d’estar equilibrats. Recorda que va criticar que aquestes 
partides de manteniment eren baixes, però si es mira l’evolució de la despesa, 
es pot veure que en un principi semblava que sobrarien diners, i es van treure 
diners per “vinculació”, però hi ha hagut imprevistos que han provocat aquesta 
modificació de crèdit. Pel que fa al pont, va començar amb un esbós de 
projecte, es volia fer una passera a un costat, però el consell dels tècnics és no 
fer això, sinó traslladar la vorera a un costat, per això s’ha rebaixat 
sensiblement el seu cost. A més, s’ha de tenir en compte que el PUOSC és 
quinquennal i, des de la data que es demana, fins que es realitza l’actuació, 
passa molt de temps. Les Bases d’Execució del PUOSC permeten fer aquest 
transvasament de diners i és més important és que no han fet servir el 
romanent líquid de tresoreria ni demanar cap crèdit. 
 
El senyor Pere Orts també critica que, tal i com ha comentat en altres ocasions, 
l’ICIO referent a les obres menors té un afany recaptatori. Sobre 200.000 euros 
de l’impost, més d’un 25%, 60.000 euros, corresponen a obres menors, que 
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grava directament al ciutadà per fer petites reformes a casa seva, que moltes 
vegades són per obligació, i no és ètic ni correcte. 
 
El senyor Alcalde li contesta que la gran majoria d’obres menors que s’han 
cobrat són piscines. La petita obra menor és minsa respecte la recaptació. 
 
Tot seguit, pren la paraula el senyor Jordi Castaños, regidor del grup de 9SV, 
qui agraeix al senyor Lluís Bisbal les explicacions que li va fer fa un parell de 
dies. Pregunta sobre el transport urbà, veu que és una partida que puja molts 
diners i que encara ha calgut suplementar amb més diners; tot i així, la gent no 
està contenta i creu que és un punt a millorar i que cal treballar. 
També pregunta en relació a la quota de serveis telefònics, què és el que 
inclou, dades, telefonia mòbil, fixa, etc. 
 
El senyor Lluís Bisbal dóna la raó al senyor Castaños pel que fa al transport 
urbà, són conscients i ho han parlat en repetides ocasions. Dóna la paraula al 
senyor Amadeu Clofent, regidor de Mobilitat, qui manifesta que hi ha diverses 
vies per reduir l’elevat cost que suposa el transport urbà i en comenta algunes. 
També explica per què hi ha dèficit. Es compromet a fer arribar les 
modificacions que hi hagi a tots els regidors. 
 
El senyor Jaume Arcos, portaveu de 9SV, pren la paraula per preguntar sobre 
la videovigilància, si funciona i on està ubicada. 
 
El senyor Clofent li respon que són vuit càmeres per al control del trànsit i que, 
ara mateix, només n’hi ha tres en funcionament. Quant a la seva ubicació, està 
previst ubicar-les a llocs estratègics d’entrada i sortida del poble. 
 
Pel que fa a les quotes de servei telefònic, se li contestarà en un proper ple. 
 
Finalment, es porta a terme la votació i s’aprova, per majoria absoluta, amb el 
vot a favor de CiU (6), PSC (1) i l’abstenció de 9SV (4), E+E (1) i PP (1) la 
proposta anteriorment transcrita en tots els seus extrems. 
 
 
 
SISÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE NOMEN AMENT, 
SI ESCAU, DEL NOU JUTGE DE PAU TITULAR. 
 
Explica l’assumpte el senyor Amadeu Clofent Rosique, primer tinent d’alcalde. 
 
Un cop transcorregut el termini per presentar les sol·licituds per al nomenament 
del Jutge de Pau titular, el Ple de l'ajuntament ha d'escollir la persona que 
consideri idònia per ocupar el càrrec entre les persones que ho hagin sol·licitat i 
que reuneixen les condicions legalment establertes (pot ser escollit jutge de 
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pau tot ciutadà espanyol, major d'edat i que no incorri en cap dels supòsits 
d'incapacitat que regula l'article 303 de la Llei orgànica del poder judicial).  
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable i va proposar la 
persona, entre els candidats que consten a l’expedient, que es va considerar 
que reunia les característiques més idònies per a l’exercici del càrrec, com són 
la disponibilitat de temps, l’experiència com a regidor i com a anterior jutge de 
pau substitut i la coneixença del municipi. 
 
La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable. 
 
Pren la paraula el senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del grup municipal de 
9SV, per manifestar que la persona escollida és idònia i capacitada. Demana 
que es faci una carta d’agraïment a tots els aspirants no proposats per al 
nomenament, com a cortesia. 
 
Acord, per unanimitat, 
 
Primer. Designar com a Jutge de Pau titular de Sant Vicenç de Montalt el 
senyor Juli Martín Moliné. 
 
Segon. Trametre el certificat de l'acord del ple al jutjat degà de Mataró. El 
certificat de l'acord del Ple ha d'acreditar les circumstàncies de l'elecció, el 
compliment del quòrum necessari per adoptar-lo i les dades d'identificació, de 
condicions de capacitat i de compatibilitat de les persones escollides. També 
cal adjuntar-hi una fotocòpia de l'anunci de la convocatòria publicat al Butlletí 
Oficial de la Província. El jutjat de primera instància i instrucció trametrà la 
documentació a la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya, que és l'òrgan competent per nomenar els jutges de pau a 
Catalunya.  
 
La Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya examina la 
documentació i comprova que les persones escollides per l'ajuntament 
reuneixen les condicions legals de capacitat i de compatibilitat per ser jutge de 
pau. En cas afirmatiu, nomenarà el jutge de pau per un període de quatre anys.  
 
La Sala de Govern ordenarà la publicació dels nomenaments en el Butlletí 
Oficial de la Província i els comunicarà al Consell General del Poder Judicial i al 
jutjat de primera instància i instrucció que correspongui.  
 
Una vegada nomenat, el jutge de pau ha de jurar el càrrec davant el jutge degà 
i prendre possessió en el termini de 20 dies naturals des de la publicació del 
nomenament en el Butlletí Oficial de la Província. Si no ho fa i no hi ha cap 
causa que ho justifiqui, s'entén que la persona nomenada renuncia al càrrec.  
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Les persones que ja hagin prestat jurament o promesa com a jutges de pau 
amb anterioritat no estan obligades a fer-ho.  
 
Una vegada el jutge pren possessió del càrrec, la Sala de Govern del Tribunal 
Superior de Justícia li expedeix el carnet que l’acredita, d'acord amb el model 
aprovat pel Consell General del Poder Judicial. 
 
Tercer. Donar publicitat de l’expedient a la pàgina web municipal per al seu 
general coneixement.  
 
Quart. Trametre una carta d’agraïment del Ple de la Corporació a tots els 
aspirants no proposats per al nomenament. 
 
 
 
SETÈ. PROPOSTA D’ACORD PRESENTADA PER TOTS ELS PART ITS 
AMB REPRESENTACIÓ MUNICIPAL PER ORGANITZAR UNA CAMP ANYA 
MUNICIPAL DE RECOLLIDA D’ALIMENTS. 
 
Llegeix la proposta d’acord el senyor Secretari. Es transcriu tot seguit: 
 
“La Comissió Informativa, a proposta del grup municipal 9 Sant Vicenç, en 
sessió de data 21 de novembre de 2011, va emetre dictamen favorable a la 
proposta d’acord conjunta entre tots els partits amb representació municipal per 
organitzar una campanya municipal de recollida d’aliments. 
 
Des de la Comissió Informativa es remarca que la voluntat és donar suport a la 
col·laboració entre Càritas, la Parròquia de Sant Vicenç i els Serveis Socials 
Municipals, que la preferència és que la campanya de recollida sigui per a les 
famílies de Sant Vicenç que ho necessitin i que es donarà tot el suport 
necessari des de l’Ajuntament per tal que la campanya esdevingui un èxit. 
 
Per tant, es proposa al Ple de la Corporació que adopti els acords següents: 
 
PRIMER.- Donar el màxim suport a la tasca portada a terme pels Serveis 
Socials Municipals juntament amb la Parròquia de Sant Vicenç i Càritas per a 
l’organització d’una campanya municipal de recollida d’aliments i que aquests 
puguin ser lliurats a les famílies que ho necessitin de Sant Vicenç de Montalt. 

SEGON.- Informar a la ciutadania sobre la organització de la campanya i 
principalment els llocs i horaris que s’habiliten per la recollida a través dels 
mitjans de comunicació municipals, tot demanant la col·laboració 
d’associacions, entitats, escoles, empreses i famílies la seva fent una crida als 
santvicentins/nes demanant la seva participació activa en aquesta campanya. 

No obstant, el Ple de la Corporació aprovarà el que estimi més adient.” 
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Pren la paraula el senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del grup municipal de 
9SV, qui manifesta que no reconeix la proposta, pel que fa relació al seu sentit, 
la idea és que fos organitzada per l’Ajuntament i no cal fer suport, si no, que 
s’organitzi un recapte municipal. 
 
El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra + Entesa, manifesta que la 
proposta de crear un banc d’aliments inicial i la llegida s’assemblen ben poc. 
 
El senyor Amadeu Clofent Rosique explica que el que va acordar la Comissió 
Informativa que es proposaria al Ple, ja que la col·laboració entre els Serveis 
Socials, que són municipals, amb la Parròquia i Càritas ja funciona fa anys, és  
donar-li suport fent una campanya de recollida, en actes com els concerts de 
Nadal o negociant amb establiments alimentaris. 
 
El senyor Arcos diu que qui ha de liderar-la és l’Ajuntament, els Serveis 
Socials. 
 
Finalment, després del debat, s’aprova, per unanimitat, aprovar la proposta 
anteriorment transcrita en tots els seus extrems. 
 
 
 
SETÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 

- Pren la paraula el senyor Antoni José Casas, regidor de 9SV, per demanar 
informació sobre quines són les gestions que es tenen previstes per tal 
d’acabar les obres que queden pendents de fer al Passeig de Sant Joan: 
Arranjament de voreres, tancaments i retirar el cartell que hi ha a la zona. A 
més, recomana realitzar més tasques de neteja i la col·locació d’un parell de 
bancs a l’esmentada zona i pregunta perquè l’Ajuntament ha assumit tot el cost 
de les obres i no ha repercutit en els propietaris la part proporcional , com s’ha 
fet en altres carrers i creu que així ha de ser.  

Al seu torn respon senyor Robert Subiron Olmos, regidor de Serveis 
Municipals, informant que, a mesura que es tinguin partides pressupostàries, 
s’aniran fent alguns tancaments ja previstos, com ara el del passeig de Sant 
Joan. Pel que fa al cartell, com és una obra subvencionada, fins que no es 
cobri, no es pot retirar. 

Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Miquel Àngel Martínez 
Camarasa, per informar que aquesta obra ha estat finançada pel PUOSC. 
Actualment no hi ha una certificació final d’obra, ja que hi ha algunes 
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deficiències que s’han de revisar. Pel que fa al tema d’il·luminació, fa un mes 
que es va fer el requeriment perquè s’acabés. Quan s’obté la certificació de 
final d’obra, el consell comarcal ho certifica i envia la corresponent certificació a 
la Generalitat. Els problemes que tenen els ajuntaments per cobrar aquestes 
subvencions degut al deute de la Generalitat i la manca de diners són 
considerables, tot i que la Vicepresidenta del govern ja ha informat que ho 
cobrarem. Actualment, el deute que hi ha de la generalitat es de 400.000 euros 
i el que estan fent els ajuntaments és avançar els diners corresponents a 
aquestes obres. Un cop finalitzada i certificada, la Generalitat anirà per un ordre 
de certificació per abonar els imports de cada subvenció. Per tant, fins que no 
s’hagi cobrat l’import d’aquesta subvenció no es pot retirar el cartell. 

No s’ha assentat cap precedent, perquè l’Ajuntament ha fet en d’altres indrets 
urbanitzacions sense que es paguessin quotes d’urbanització, a través de 
convenis, que cal respectar, com per exemple la zona de l’edifici Azor.  

El senyor José una li replica dient-li que tot el que ha explicat ho ha fet molt bé 
però  el que pregunta  és sobre el Passeig de Sant Joan i no d’altres indrets.  

El senyor Alcalde i el regidor d’Urbanisme no saben per què en el Passeig de 
Sant Joan no s’han cobrat quotes d’urbanització. 

 

- El senyor Antoni José pregunta quina estratègia es fa servir per controlar la 
recollida dels contenidors i es disposa de bonificacions del Consorci de Residus 
per dur a terme una recollida selectiva. El senyor Subiron afirma que ha rebut 4 
instàncies presentades pel senyor José, referents a les preguntes que 
considerava que no havien quedat respostes a l’anterior ple, i es compromet a 
respondre-les totes fent-li arribar la informació pertinent tan bon punt la rebi, 
incloent-hi el tema de recollida de residus. Pel que fa a les gestions que 
actualment s’estan duent a terme en aquest camp, l’agent cívic fa un recorregut 
pels contenidors del municipi cada dos dies. Segurament, hi ha un marge de 
millora i ja hi ha hagut algunes sancions per mal reciclatge.  

El senyor José insisteix dient que els abocaments als contenidors s’estan  fent 
molt malament i que caldria fer un millor control, el senyor Alcalde li contesta 
dient que aquests temes estan funcionant molt bé.      

El senyor José li recorda al senyor Subiron que tant ell com el senyor Alcalde 
en el passat Ple es varen comprometre a donar-li el calendari de la recollida de 
brossa selectiva i de porta a porta que es porta a terme a la urbanització 
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Supermaresme i que encara no li han donat. El senyor Subiron  es compromet 
a donar-li.     

Posteriorment, el senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra+Entesa, 
suggereix realitzar un mapa municipal que reflecteixi a quines zones es porta a 
terme un reciclatge de més qualitat. Havent-se aclarit que l’esmentat mapa ja 
existeix, demana que es duguin a terme controls més estrictes a les zones del 
municipi on la qualitat dels residus sigui més baixa.  

Tot seguit, el senyor Alcalde  comenta que les quanties de retorn del municipi 
són prou importants econòmicament. L’excedent de rebuig que es duu a la 
deixalleria ha baixat considerablement, la qual cosa indica que s’està reciclant 
correctament. Malgrat que hi ha unes zones que efectivament són més 
conflictives ja s’han detectat, especialment es tracta de les zones perifèriques 
del municipi: Zona del Golf, Zona d’en Mandri o la cruïlla del Passeig dels Pins 
amb els Avets, etc. Pel que fa a sancions, s’han obert expedients sempre que 
s’ha descobert a la gent que ha llençat la brossa de manera inadequada i s’ha 
localitzat l’adreça del vilatà o vilatana en qüestió.  

Seguidament, el senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup de 9SV, 
pregunta si, ja que l’agent cívic no té una tasca sancionadora, si s’ha dotat a la 
policia local d’algun reforç havent-se iniciat una prova pilot per tal d’aproximar 
la policia als vilatans.  

Al seu torn, el senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor de Governació, respon 
que no s’ha contractat cap reforç per la policia local ja que el que s’ha iniciat és, 
efectivament, una prova pilot. Per tant els agents de la policia han de donar 
abast a tot malgrat que és una situació complexa. De cara a un futur, es pretén 
que els dies que hi hagi 3 agents de guàrdia, un dels agents es dediqui a fer 
aquesta vigilància cívica pel poble, relacionant-se amb els vilatans i advertint-
los de com s’ha de procedir correctament en cas que detecti un comportament 
incívic. 

- La senyora Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP, demana informació 
sobre quin és l’estat del PAES entre l’Ajuntament i la Diputació de Barcelona. 
Respon el senyor Clofent informant que hi va haver una moratòria establerta 
per la Diputació de Barcelona, ja que no donava l’abast a l’hora de presentar el 
projecte. Per tant, el que estava previst que s’aprovés a finals de l’any passat i 
s’aprovarà aquest any. El PAES contempla el compromís de reduir les 
emissions un 20%. Això comporta sèrie d’actuacions diverses. Les més fàcils 
són les que fan referència a les instal·lacions municipals, però en el cas del 
component domèstic també s’han de dur a terme campanyes de sensibilització. 
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Hi ha un calendari i el que es fa és planificar unes actuacions anuals per portar-
les a terme.  En el tema de l’enllumenat públic tenim ja molta feina feta, la qual 
cosa ens obliga a fer un màxim esforç a les dependències municipals amb 
fluorescents, calderes, sistemes de calefacció, etc.  

A continuació, el senyor Orts comenta que cal tenir present el 20% d’ús 
d’energies alternatives que contempla el PAES i suggereix que s’instal·lin fonts 
d’energia alternatives. El senyor Clofent comenta que ja s’estan fent les 
gestions pertinents i s’aprovaran algunes mesures a l’últim ple d’aquest any.  

- El senyor Arcos comenta que el dia 16 de novembre del 2011 es va fer públic 
que existeix una carta adreçada als 4 alcaldes de Sant Andreu de Llavaneres, 
Arenys de Mar, Sant Vicenç de Montalt i Caldes d’Estrac. Aprofita per felicitar a 
tot l’Equip de Govern i al personal implicat en el progrés de la construcció de 
l’institut, ja que això indica que, efectivament, la seva construcció és més a 
prop. Bo i així demana el motiu pel qual no es va informar el dia 9 de novembre 
a la Comissió de seguiment de l’institut de l’existència d’aquesta carta.  

Respon el senyor Alcalde qui destaca la importància de les actuacions que els 
diversos governs han dut a terme per tal de vetllar per la construcció de 
l’institut, així com també el suport de les APMPAs implicades. Es tracta d’una 
demanda que es remunta al 1999, quan encara el municipi no complia tots els 
criteris per demanar un institut, ja es va demanar la seva construcció. 
Afortunadament, el passat 2008 ja es va aconseguir l’esmentat institut gràcies a 
la instal·lació de mòduls prefabricats. Bo i així, al llarg del temps hi ha hagut 
compromisos que, per diversos motius, no s’han arribat a complir. L’escrit en 
qüestió va entrar al registre amb data 4 de novembre i va ser treballat 
bàsicament pel govern de Sant Vicenç de Montalt, mentre que els governs dels 
municipis restants han recolzat les negociacions que s’han anat duent a terme. 
Aquestes negociacions les ha portades el senyor Alcalde, prèvia petició a la 
senyora Regidora d’Ensenyament, ja que s’havien de treballar en un àmbit 
polític. És cert que l’Ajuntament de Caldes va treure la notícia, la qual cosa no 
havien d’haver fet i així mateix es va expressar al govern del municipi, ja que 
aquestes noticies únicament es publiquen quan es coneix el resultats de les 
negociacions que s’estan duent a terme. Se sap on es construirà l’institut i se 
sap qui el construirà, però no se sap el com.  Aquest és precisament un dels 
aspectes que es va tractar més acuradament a la comissió. Hi havia diversos 
plans de treball, però hi havia alguns camps que no acabaven de convèncer, ja 
que hi havia una càrrega financera passiva de cara a l’Ajuntament que podia 
suposar un problema molt greu. Per tant, quan se sap com es finançarà 
aquesta obra, l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt donarà la noticia. També 
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és cert que hi ha gestions que s’han de dur a terme discretament, ja que en 
aquest cas, per exemple, hi ha altres ajuntaments que, en saber l’evolució del 
tema de l’institut del nostre municipi han reclamat informació sobre altres 
propostes que des d’altres municipis s’havien presentat. Seguidament, el Sr. 
Regidor Robert Subiron, com a president de Convergència de Sant Vicenç, 
constata que es tenia coneixement del fet que el Sr. Alcalde estava portant a 
terme les negociacions per la construcció de l’institut, per la qual cosa va rebre 
el suport del president comarcal. 

El senyor Arcos pregunta al senyor Alcalde amb quin responsable del 
Departament d'Ensenyament es va reunir el 18 de novembre.  

El senyor Jordi Castaños Planas, regidor de 9SV, demana informació sobre 
com es finançarà l’institut, ja que s’ha comentat que ja se sabia. Així mateix, 
pregunta si en el pressupost de la Generalitat pel 2012 s’inclourà la partida per 
al finançament de l’institut, la qual cosa significaria que no suposarà cap 
càrrega per l’Ajuntament. Respon el senyor Alcalde informant que es treurà a 
licitació un dret de superfície. Si es treu a concurs, les empreses que hi estiguin 
interessades hi aniran. Quant a les garanties que el pressupost de la generalitat 
pel 2012 inclourà la partida de construcció de l’institut, no es disposa encara 
d’aquesta informació, ja que al gener ha de venir una persona del Departament 
d’Ensenyament per explicar com s’organitzarà. 

- El senyor Arcos fa constar que el passat 15 de novembre va sortir al Diari el 
Punt una notícia on un veí es queixava d’un fanal apagat en una rotonda per 
estalviar, a la qual cosa el senyor Alcalde responia que desconeixia el tema. 
Segons ell aquesta problemàtica s’ha debatut en diversos plens i el 
representant dels veïns ha presentat instàncies al respecte. El senyor Alcalde 
es compromet a respondre en el proper ple. 

 

 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a Secretari, aquesta acta. 

 

El Secretari                  Vist i plau, 

    L’alcalde president 


